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Z á p i s 

ze schůze Jm. KKV konané dne  8. listopadu 2023 od  13,00 hodiny na Krajském úřadě 

v Brně 

 

Přítomni  za OO ČSV: 

Blansko               -  Josef Hanuška, Josef Vala 

Brno-město         - Oldřich Veverka, Marek Linger 

Brno-venkov      - Pavel Řehořka,  

Hodonín             -  Miroslav Smolík,  

Znojmo              - Petr Příkazský   

 

Omluveni:,  Markéta Procházková, Jan Strouhal, Vít Marada, Milan Topor, Petr Pištělka 

 

Hosté: RNDr. Iveta Macurová, Jm. krajský úřad 

            Ing. Jaroslav Majer, Jm. krajský úřad 

           Jiří Novotný, člen RV za   OO Blansko 

            

 

Program: 

1. Organizační zajištění  XVI. etapy monitoringu MVP 

2. Diskuse k návrhu Programu podpory včelařství v Jm. kraji  v roce 2024 

3. Diskuse k přípravě na schůzi RV z 11.11.2023 

4. Různé  

 

Ad 1 

K bodu předloženo: 

Monitoring MVP 2024-návrh dle okresů - pro Jm.KKV 8.11.2023 

K tomu doplněny informace: 

a) dodavatelem na základě výběrového řízení je  AGRO-LA Jindřichův Hradec  -k 

tomuto dodavateli směřovat všechny vzorky 

b) tubusy – dle výsledků jednání př. Veverky s p. Bočkem z Agroly budou dodavatelem  

rozeslány počínaje příštím týdnem nejpozději do konce listopadu  

c) kód pro akci: LV104 MVP – lokální vyšetření vzorků měli, medných zásob nebo včel v 

rámci projektu vyšetření moru v Jihomoravském kraji (dle CISu) 

d) s ohledem na oslabení včelstev a tím, i riziku sběru dostatečného množství měli doporučit 

příslušným ZO ČSV, aby svým členům doporučily shromažďovat měl již od listopadu 

e) odběr měli z podložek – konec prosince. Měl odebrat jak od živých, tak případně od 

padlých včelstev 

f) odeslání vzorků k vyšetření dodavateli – počátkem ledna 2024  

g) připomenuto dodržení opatření přijatých na schůzi KKV v srpnu 2022: 

Ze strany KKV: 

1. Jednotlivé OO ČSV odpovídají za dodržení počtu vzorků, které dostaly přiděleny. 

Okresní koordinátor musí zajistit průběžnou kontrolu nad stavem odesílání 

vzorků  dodavateli – průběžně sledovat v CISu a reagovat na případné problémy. 

Zejména kontrolovat, že vzorky jsou odeslány správnému dodavateli, který byl Jm. 

krajem vysoutěžen. V případě zjištění problému ihned na něj reagovat. 

2. V případě nečerpání přidělené kvóty ihned po zjištění musí okresní 

koordinátor  informovat krajského koordinátora ing. Veverku – ten nabídne nečerpanou 

kvótu ostatním OO ČSV 
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3. Okresní koordinátoři musí pohlídat, aby vzorky byly odeslány pouze vysoutěženému 

dodavateli – stav odesílání musí kontrolovat v CISu, kde jsou příslušné požadavky 

zadávány. Tím by se mělo zamezit problému, který se stal ZO Velké Němčice.  

K dodavateli: 

Uplatněn požadavek na průběžnou informovanost krajského koordinátora o stavu došlých 

vzorků (počty vzorků, zda splňují podmínky k jejich vyšetření, stav vyšetření dodaných 

vzorků) – dát termíny na 2 průběžné informační zprávy:  

a) K 31.1. 

b) K 28.2.  

c) 15.4. Závěrečný termín pro výslednou zprávu 

h) Doporučeno všem OO ČSV mít v záloze případné náhradní ZO pro případ výpadku v ZO 

přihlášených do monitoringu 

2) Požadavky na individuální protokoly o výsledcích vyšetření vzorků: dle výsledků jednání 

př. Veverky s p. Bočkem z Agroly lze je uplatnit – požadavky na individuální protokoly 

vyznačit na písemné žádance, která bude přikládána k odesílaným vzorkům,  kódem „IP“ u 

příslušného člena. Vydání je bezúplatné. 

 

Ad 2 

K bodu předložena pracovní verze materiálu  Podpora včelařství v Jihomoravském kraji 

pro rok 2024. 

Návrh materiálu komentovala dr. Macurová. 

 K materiálu předložen návrh př. Příkazského ve znění: 

4.3. V dotačním titulu 2 budou upřednostněni žadatelé, kteří v roce 2023 řádně 

dotaci čerpali, tj. předložili kompletní finanční vypořádání. 

Doporučuji změnu formulace,  neboť takto to vyznívá,  že ostatní žadatelé budou 

znevýhodněni. Například ti, kteří v tomto roce nežádali,  neboť pravidla umožňovala podat za 

ZO pouze jednu žádost.  ZO ve většině případů upřednostnily jiné DT. Tak tomu bylo i u nás. 

Navrhuji text, že upřednostněni budou žadatelé,  kteří v předchozích letech....atd. 

vyjádření dr. Macurové – je v programu řešeno – není nutní úprava 

 

V rámci diskuse navrhli př. Veverka a Řehořka zpracování metodické podpory k DT5-

Pořizování techniky k ošetření včelstev a uskutečnit školení pro zdravotníky 

 

Usnesení  

KKV  

1. bere na vědomí návrh programu Podpora včelařství v Jihomoravském kraji pro rok 

2024. 

2. oceňuje podporu Jm. kraje oboru včelařství a vyslovuje poděkování za ni 

 

Ad 3 

K bodu předloženy materiály zaslané členům RV pro schůzi RV konanou dne  11.11.2023 

K věci vedena diskuse – na jejím základě přijato následující usnesení: 

Usnesení: 

Jm. KKV 

a) Požaduje zařazení následujících bodů do programu schůze RV  11.11.2023, a to 

- Situace týkající se oprav sídla svazu v Křemencové ul. – s ohledem na zásadní 

význam akce  a její dopady do činnosti a ekonomiky svazu  zařadit jako 

samostatný bod programu – nenechat v bodě 20 Volné náměty 
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- Reakce vedení svazu na usnesení Nejvyššího soudu, kterým bylo zamítnuto 

dovolání svazu ve věci neplatnosti usnesení RV z 23.11.2019, kterým byl schválen 

dodatek ke smlouvě o převodu podílu ve společnosti Včelpo, spol. s r. o. 

Požadavek na doplnění programu vznese jménem členských OO ČSV př. Linger, 

ostatní členové RV za Jm. OO ČSV jej podpoří.   

 

Pokud by byl ze strany vedení odpor, pak odkázat na čl. 1, odst. 5 a požadovat 

hlasování o návrhu:   

„5. Na RV může být jednáno ve věcech, jež byly schváleny na program jednání. 

Dodatečně mohou být zařazeny návrhy, které nebyly zařazeny na program jednání a 

které nesnesou odkladu, pokud k jejich zařazení vyslovil RV svůj souhlas. „ 

 

K hlasování – pozor na to, aby nebylo hlasování o obou bodech an bloc – tím by 

mohlo dojít k neschválení všech našich požadovaných bodů. Požadovat hlasování o 

jednotlivých bodech samostatně!!! 

V případě neschválení do doplnění programu u prvních dvou bodů vznést příslušné 

připomínky ve volných návrzích 

 

b) Požadovat , aby byly členům RV zasílány průběžně zápisy ze schůzí PRV ihned po 

jejich schválení. Požadovat hlasování o návrhu. Přednese př. Linger 

  

c) Nesouhlasí s tím, aby celá částka dotace za administraci dotace  1.D zůstala na 

sekretariátě RV s přerozdělením  30% na ZO. Jm. KKV požaduje, aby část dotace, 

kterou mají obdržet ZO ČSV, na nichž leží největší díl práce, byla navýšena a proto 

cestou protinávrhu požaduje následující rozdělení dotace:  ZO 50%  a sekretariát 50 

%. Žádat, aby o našem návrhu RV hlasoval. Protinávrh vznese jménem členských 

OO ČSV př. Novotný., ostatní členové RV za Jm. OO ČSV jej podpoří 

 

d) Křemencova – chápeme, že péče o majetek je důležitá, ale musí být realizována 

v soulad s obecně závazným svazovými předpisy. K předloženému písemnému 

materiálu (kritika jeho opožděného zaslání-porušen JŘ RV) -provedeno porovnání 

s otázkami uvedenými ve Stanovisku OO Blansko: 

1)  Je hotova projektová dokumentace? Pokud ano předložit členům RV, pokud 

není, tak zdůvodnění proč a do kdy bude    je částečná odpověď 

2) Jaké jsou náklady na realizaci akce a z jakých zdrojů bude financována  odpověď 

nedostatečná 

3) Je akce povolena příslušnými orgány? (stavební úřad, památkáři příp. další 

orgány)    odpověď částečná 

4) Je již vybrán dodavatel? Pokud ano, jakým způsobem (doložit), pokud ne, tak 

požadovat výběrové řízení   odpověď zatím dostačující 

5) Výběr stavebního dozoru – pozastavujeme se nad výběrem př. Šmída, který 

nesplňuje odborné předpoklady pro výkon funkce TDI. Je s př. Šmídem uzavřen 

smluvní vztah? Pokud ano, předložit členům RV smlouvu. Pokud ne, požadovat 

zdůvodnění proč není. Upozornit, že výhodnější variantou pro svaz je stanovení 

certifikovaného odborníka, protože pak je kryt v případě problémů v činnosti 

STD, jinak za jeho případné chyby ponese plnou odpovědnost PRV. Požadovat 

písemné stanovisko PRV.    Odpověď ke Šmídovi chybí. Vzhledem k tomu, že do 

březnové schůze RV bude předložena další zpráva, počkat na ni. 

Přednese př. Linger, ostatní členové RV za Jm. OO ČSV jej podpoří.     

Př. Řehořka – navrhne v diskusi zavést projektové řízení akce 
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e) Usnesení Nejvyššího soudu – Jm. KKV požaduje, aby RV uložil předsednictvu RV, 

aby předložilo RV zprávu o dopadech vyplývajících z tohoto usnesení do činnosti a 

ekonomiky svazu – návrh na uvedené usnesení předloží jménem členských OO ČSV 

př. Novotný, ostatní členové RV za Jm. OO ČSV jej podpoří.   

 

Závěrem dohodnut společný postup členů RV na zasedání konaném 11.11.2023. 

 

 

Ad 4 

Př. Řehořka doporučuje ke zvážení zvát na schůze KKV členy RV, kteří nejsou členy KKV – 

myšlenka podpořena. OO, které nemají členy RV v Jm. KKV nahlásí př. Hanuškovi své 

rozhodnutí o případném zvaní jejich zástupců v RV do schůzí KKV a dodají kontaktní údaje 

na tyto členy RV. 

 

Zapsal: Josef Hanuška 

 

 

 

Příloha: 

Schválený rozpis okresních kvót schválený v rámci XVI. etapy monitoringu MVP 


